
 

Rapportering 
 

Werkgroep  Bestuursvergadering 

Datum  7/09/2016 

Aanwezig  Filip Santy,  Isabel Bulcaen, Chantal Lambrecht, Rik Corne, Zoë Debrulle, Aaron 

Eggermont, Wannes Gykiere, Julie Leman, Elias Leplae, Brecht Van Meenen, Freddy 

Van Meenen,  

Verontschuldigd  Karel Francois, Stan Christiaens, Dries Bossuyt, Lander Desramault 

Afwezig  Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

 

Te beslissen door kern RvB  

Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

 

Vergaderverslag  

1 Bestuur 

1.1 Goedkeuring notulen vorige vergadering  

 Geen opmerkingen 

2 Rapportering werkgroepen 

2.1 Communicatie (Wannes) 

Logo 1 voorstel kleur rood en wit, met voluit de naam Koninklijke Harmonie Eendracht Aalbeke, Jeugdharmonie 

Jong eendracht Aalbeke, Mini’s ok. 



 

 

Wannes heeft de website achter de schermen gemaakt. Kleuren kunnen niet wijzigen per blad.  

Overzicht maken van de verschillende groepen mini’s, jea, ea. 

Wannes zal de website verder uitwerken 

2.2 Muzikale werking (concerten, optredens …) 

2.2.1 Mini’s (Wannes) 

Vraag Anna Depuydt – broer Achille zit in lagere 2, Anna mag naar JEA en stopt met mini’s. Vervelend teveel 

weg en weer rijden. Voorstel is dat ze blijven in de mini’s en jea. Wij zijn niet verantwoordelijk voor de kinderen 

die willen nablijven. Wannes zal dit overmaken aan de ouders van Anna en Achille. 

2.2.2 JEA (Elias/Zoë/Chantal) 

• Problematiek achterblijvers – eerste repetitie was er terug volop bezetting 

Tijdens de vakantie zijn er teveel activiteiten, reis, schoolreis …. 

• Evaluatie concert 28 augustus – zomeractiviteit 

Opbrengst van € 560, dit bedrag ontvangen voor het verzorgen van concert en winst BBQ. 

• Concertreis Italië 

Extra activiteit : 15 oktober Kaarting  

Voorbezoek was zeer positief, opteren voor hotel ipv hostel. 

Alle nevenactiviteiten liggen zo goed als vast. 

Waarschijnlijk zullen we samenwerken met de organisatie van het muziekfestival zelf, hebben onze 

wensen doorgegeven en zullen hiervan meer info krijgen of alles haalbaar is in oktober. In het najaar 

voorzien we een tweede info moment met verdere uitleg. 

• Deelname Neerpelt mei 2017 – nieuwe uitdaging – doen  - inschrijven oktober- datum bekijken. We 

kunnen niet deelnemen in het weekend, optreden ism Conservatorium Stad Kortrijk. 

• Hoe kunnen we de uitstroom opvangen na de muziekreis ? Nu reeds stukken aan het doorgegeven aan 

andere jonge leden zoals Liese en Tatijana. 

2.2.3 EA 

• Vlamo evaluatie concert 23 oktober in St. Eloois Winkel – Opvallend: weinig inschrijvingen van 

orkesten. Vnl. jeugdorkesten… EA speelt om 11u30 

10u30 aanwezig zijn, 11u inspelen, slagwerk zal ter plaatse gebruikt kunnen worden. Aaron zal 

informeren wat er allemaal aanwezig is. Aaron zal communicatie doen naar de muzikanten. 

• Project VDC – stand van zaken 

Ideeen zijn : John Lord Concerto (eerste idee) duurtijd 1 uur. Bedoeling is dit te doen met een rockgroep 

om meer mensen aan te trekken, eventueel kunnen zij na het concert nog een optreden geven. 

Balthazar is de voorkeur. Freddy kent de papa van Maarten Devoldere  en heeft reeds contact 

opgenomen. Zijn redelijk positief. Leden van Baltazar, voor het ogenblik gestopt, werken 3 projecten 

uit. Warhouse samen met een vriendin van hem, is voorzien voor 2018.  

Als je dat niet kan realiseren met een goeie groep gaat dit niet. 

Alternatief : Musical The Shadow of Napoleon van Bert Appermont. Partituren ontvangen. Bert zou 

alles kunnen  helpen leiden. Koor nodig, solo zange. Gaat over een  helper van Napoleon die meereist 

Kunnen dit ook gebruiken voor een andere activiteit. 

Contact opnemen met musicalvereniging in Harelbeke: zal Aaron doen. 

Voorjaar moeten we beslissen wat we gaan doen optie 1 of 2. 



 

Moeten ook van VDC weten wanneer de verbouwing klaar zou zijn. 

• Restaurant – taakverdeling vooral voor de zondag is er volk tekort. 

Helpers nog voor de vrijdag vanaf 16u. 

Maandag spitten kuisen. 

2.3 Lokaalbeheer 

• Voorstel Stad Kortrijk – repetitielokaal 

Stroomversnelling –  

Schepencollege werd hard aangepakt op de volksbbq, maandag gemeenteraad, vragen gesteld door 

Filip op gemeenteraad, reactie burgemeester:  duurt inderdaad allemaal veel te lang. Week voor 

Kortrijk congé zijn ze dan toch in gang geschoten. 

Uiteindelijk voorstel, nog niet besproken op het schepencollege. 

Optie benedenzaal oc voor muziek ? plaatsing van 80 personen  

Eventueel zaal te maken met een hoogteverschil 

Kostenplaatje: nog niet uitgewerkt. Op wijziging stadsbudget 2016 wordt  investeringssubsidie “OC-

Harmonie” opgenomen. Niet duidelijk waarvoor… 

 

Voorgelegd op beheerscomité van OC  Aalbeke 

Eerste reactie van BC-leden was eerder negatief t.a.v. de komst van EA in het OC 

1. Dans en judo ? gebruiken ook benedenzaal zeer regelmatig. Leskeuken staat er ook. 

2. Drankregeling? minder ontvangsten gezien we de drank moeten gebruiken van het oc  

Eerste berekeningen van Freddy kunnen resulteren in een minderopbrengst van 20% 

Zeer belangrijk voor ons: akoestiek. Studie moet uitgewerkt worden. 

Voorstel om eventueel een proefrepetitie doen ifv capaciteit en akoestiek (incl. ‘hinder’ rest van 

het OC). Eerste idee was zondag 15 oktober. Valt samen met de missiefeesten, dus eerder niet 

doen. Belangrijk is dat architecten e.a. mensen van stad er bij zijn. 

Vraag: waar moeten we naartoe met ons ander materiaal ? 

Optie VDC kantoren, Filip zal dit nog eens navragen. 

Alternatief? Skut afbreken en nieuw opbouwen (nu Chiro in loods VDC blijft). 

 

Wat doen we : onderhandelen we voor de kleine zaal of gaan we voor de optie dat dit niet 

haalbaar is? 

Wij moeten instaan voor een stuk van de kosten, dus willen we niet delen.  

Zaal is niet hoog genoeg om het slagwerk te plaatsen op een verhoog. 

Femma kan niet meer koken …. 

Judo kan de zaal niet meer gebruiken. 

Qua oppervlakte is het haalbaar.  

Moeten het kunnen overleggen met alle betrokken verenigingen. Rik zal dit voorleggen in Arko. 

 

Andere bedenking: moeten we nog het muziek’ van Aalbeke’ blijven ?  

Kunnen we een ander lokaal zoeken in een andere stad/gemeente? 

2.4 Externe vertegenwoordiging 

• Arko en Culturele raad (Rik) vergadering dinsdag 13 sept. 

2.5 Financiën  

• Vragen aan Julie om lijst te krijgen van alle handelaars die reeds betaald hebben 

• Ereleden aanschrijven. 

• Bart – afbetalingsplan – zou eerste schijf betaald hebben. 

• Trompet Bogaert – tussenkomst is betaald. 

• KBC liet ons weten dat onze Spaarrekening Plus geen intrest meer zal opleveren. Filip heeft mail 

gestuurd naar kantoordirecteur of ze daar een ander voorstel voor hebben. Volgende week hebben ze 

een vergadering hierover.Oofwel sponsoring verhogen, verloopt op 23.10.2016.  

Eerst antwoord van KBC afwachten, dan beslissen wat we doen… 



 

3 Varia en rondvraag 

• Vlamo – solisten wedstrijd: proberen om zoveel mogelijk inschrijven te krijgen (JEA /Stan) 

• Chantal : via Fabienne – navragen 22 dec.  – vandaag hierover bericht gekregen dat zij morgen 

samenkomen, is ten voordele van De Kindervriend. Verdere info volgt. 

4 Vastlegging datum volgende vergadering 

• 1 december 2016, 20 uur 

 

 

Planning activiteiten (enkel indien van toepassing)  

Datum Groep Activiteit Plaats Uur 

11 september EA + trom Bevrijding Kortrijk Kortrijk 10.30-12.00 u 

17 - 18 september 

2016 

Jeugdharmonie 

+ Harmonie 

Restaurant Basisschool Heel weekend 

15 oktober 2016 Jeugdharmonie Kaarting Lokaal Namiddag/avond 

23 oktober EA Vlamo evaluatiewedstrijd Sint-Eloois-Winkel VM 

19 november 2016 Jeugdharmonie 

+ Harmonie 

Sint-Cecilia OC  

26 – 28 december 

2016 

Jeugdharmonie Muziekkamp De Pinte  

7 januari 2017 Jeugdharmonie Nieuwjaarsconcert OC  

18 februari 2017 Jeugdharmonie Quiz OC  

4 Maart 2017 EA  Concert Budascoop  

28-29 april 2017 EA Projectconcert 

Er is water op de maan 

Concertstudio  

Mei 2017 JEA Neerpelt  Hele dag 

Mei/juni 2017 Jeugdharmonie Rommelmarkt Kortrijk Hele dag 

28 juli – 6 

augustus 2017 

Jeugdharmonie Concertreis Italië  

 


